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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE L'AJUNTAMENT  CELEBRADA EL  
DIA 16 D’ABRIL  DE 2012 
 
Data:  16 d’abril de 2012 
Caràcter:  ordinària 
Convocatòria: primera 
Inici:    20,00 hores 
Fi:  20,55 hores 
Lloc: sala de sessions de l’Ajuntament de Llubí 
Assistents:  

- Batlle-president, Sr.  Joan Ramis Perelló  
- 1er. Tinent de batlle,  Sr. Antonio Vallespir Perelló  
- 2º Tinent de batlle, Sr. Miguel Perelló Alomar  
- 3º Tinent de batlle, Sra. Margalida Gelabert Perelló 
- Regidor,  Sr. Tomàs Ramis Barceló  
- Regidor, Sr. Gabriel Vicens Mir  
- Regidor, Sra. Magdalena Perelló Frontera 
- Regidora, Sra. Beatriz Catalina Rodríguez Fiol 
- Regidor, Sr.  Cristòfol Riera Solé  
- Regidor, Sr. Miquel Perelló Gelabert 
- Regidor, Sr. Joan Ramis Ramis 

No assistència amb excusa: ningú 
No assistència sense excusa: ningú 
Actua com a secretari: Sr. Raimundo Tomás Montis Sastre, secretari-interventor de la 
corporació 
 
 
1.- EXAMEN I APROVACIÓ ACTA SESSIÓ ANTERIOR 
Oberta la sessió,  pel Sr. President, es va preguntar als reunits si havia alguna observació 
que formular a l’esborrany de l’Acta de la sessió anterior (ordinària de dia 28 de març     
de 2012), i no havent-se formulat cap observació, va ser aprovat per majoria dels 
assistents (10 vots a favor: 5 PP, 4 PSM-EN, 1 PSOE i 1 abstenció: CxI) 
 
Per part del regidor del grup municipal CxI, Sr. Joan Ramis Ramis, es va fer constar que 
la seva abstenció era deguda a que a l’esborrany de l’acta anterior, al punt 5, no consta la 
seva manifestació: “Aquest  reial decret és una imposició i a demés condicionat, perquè 
només podem disposar dels ingressos i no podem reduir despeses per poder intentar 
equilibrar la situació, això vol dir una pujada d’impostos als ciutadans, cosa que el govern 
central havia dit que no faria, i a damunt, es qui han de donar la cara davant els ciutadans 
són els ajuntaments, així fa bon governar.  Ens diuen com hem de pagar i com ho ham 
de fer, però no ens diuen com ho hem de fer per cobrar les subvencions que tenim 
pendents  del  Consell i del Govern.” 
 
 
 
2.- EXAMEN  I APROVACIÓ ELECCIÓ JUTGE DE PAU TITULA R.- 
Es va donar lectura a la Proposta de la Batllia, de data 28 de març de 2012, que deia: 
 
“Vist l'expedient tramitat per al nomenament de Jutge de Pau  titular, en el que s'ha 
emès informe pel Secretari sobre la legalitat aplicable. 
 
Vista la única sol·licitud presentada per la Sra. Maria Teresa Frontera Comas per a 
ocupar el càrrec de Jutge de Pau titular, i atès que durant els darrer quatre anys, la Sra. 
Frontera ha desenvolupat satisfactòriament dit càrrec. 
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Aquesta Batllia proposa l’adopció del següent acord: 
 
1.- Elegir a la Sra. Maria Teresa Frontera Comas, Jutge de Pau Titular de Llubí, 
proposant el seu nomenament a la Sala de Govern del Tribunal de Justícia de les Illes 
Balears.  
 
2.- Remetre el present acord a la Sala de  Govern del Tribunal Superior de Justícia de les 
Illes Balears, juntament amb l’expedient tramitat. 
 
No obstant, l’Ajuntament Ple acordarà.” 
 
Els  reunits, prèvia deliberació, vist l’informe favorable de la Comissió Informativa, per 
unanimitat, acorden aprovar íntegrament la Proposta de la Batllia abans descrita i 
l’acord contingut a la mateixa. 
 
 
CONVENIS.-  
Con sabeu, aquest equip de govern fomenta totes les possibilitats que facilitin la pràctica 
de l’esport al nostre poble, essent conscients dels beneficis que suposen per als llubiners 
i especialment per a la població més jove. 
 
Aquestes possibilitats passen per recolzar les inquietuds que ens plantegen les diferents 
associacions esportives,  ajundant-les  a pal·liar les dificultats derivades de l’organització  
de la seva activitat i de l’actual situació econòmica, facilitant una bona i seriosa 
preparació de les activitats en locals o instal·lacions de titularitat municipal. 
 
Amb aquesta finalitat duim al plenari els conveni de col·laboració amb les nou 
associacions esportives inscrites, les quals estan constituïdes legalment com a entitats, 
regulant amb aquests convenis la relació, les concessions i obligacions entre entitats i 
Ajuntament.    
 
Passem a la lectura  dels convenis:   
 
3.- EXAMEN I APROVACIÓ ESBORRANY CONVENI AMB L’ENTI TAT BALL 
MODERN.- 
Es va donar lectura a la Proposta de data 2 d’abril de 2012, que deia: 
 
“Vista la necessitat de fomentar les activitats esportives, impartir ensenyances esportives 
i campanyes de promoció. 
D’acord amb la voluntat d’implicació en el foment de les activitats esmentades per part de 
les diferents Entitats i la voluntat que té l’Ajuntament de facilitar l’ús de les instal·lacions.  
Aquest regidor, d’acord amb les atribucions que li confereixen les disposicions vigents, i 
vist l’informe del Secretari-Interventor, pel present proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció 
del següent acord: 
1.- Aprovar  l’esmentat  conveni de col·laboració en la forma en que apareix redactat. 
2.- Facultar al Batlle-President d’aquest Ajuntament, Sr. Joan Ramis Perelló, per a la 
signatura del citat conveni de col·laboració. 
3.- Donar trasllat del present acord a la Entitat Ball Modern de Llubí per a la seva 
constància. 
 
No obstant l’Ajuntament Ple acordarà.” 
 
Per part del Sr. Gabriel Vicens, es va manifestar que és bo tenir una regulació entre 
l’Ajuntament i les associacions esportives.  També manifestà que volia que les entitats 
culturals tinguessin convenis i que el seu grup municipal PSM-EN, ha contribuït en 
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l’elaboració dels citats convenis, ja que va presentar modificacions a la Comissió 
Informativa, de data 11 d’abril de 2012, que s’han incorporat, excepte en el referent a 
l’objecte social  dels convenis.  També manifestà que per a millorar la transparència 
s’ha d’elaborar un reglament per a la concessió de subvencions, on consti els diferents 
criteris de concessió, ja que amb la baixada que ha fet l’equip de govern en les 
subvencions, s’han de tenir uns criteri objectius per a la concessió de les mateixes. 
  
Per  part dels regidors dels grups municipals PSOE i CxI es va manifestar que votarien 
a favor de la proposta i donaren l’enhorabona a l’equip de govern. 
 
Els  reunits, prèvia deliberació, vist l’informe favorable de la Comissió Informativa, per 
unanimitat, acorden aprovar íntegrament la Proposta abans descrita i l’acord contingut 
a la mateixa. 
 
 
4.- EXAMEN I APROVACIÓ ESBORRANY CONVENI AMB L’ENTI TAT BOXA LLUBÍ.- 
Es va donar lectura a la Proposta de data 2 d’abril de 2012, que deia: 
 
“Vista la necessitat de fomentar les activitats esportives, impartir ensenyances esportives 
i campanyes de promoció. 
D’acord amb la voluntat d’implicació en el foment de les activitats esmentades per part de 
les diferents Entitats i la voluntat que té l’Ajuntament de facilitar l’ús de les instal·lacions.  
Aquest regidor, d’acord amb les atribucions que li confereixen les disposicions vigents, i 
vist l’informe del Secretari-Interventor, pel present proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció 
del següent acord: 
1.- Aprovar  l’esmentat  conveni de col·laboració en la forma en que apareix redactat. 
2.- Facultar al  Batlle-President d’aquest Ajuntament, Sr. Joan Ramis Perelló, per a la 
signatura del citat conveni de col·laboració. 
3.- Donar trasllat del present acord a la Entitat Club Boxa Llubí per a la seva constància. 
 
No obstant l’Ajuntament Ple acordarà.” 
 
Els  reunits, prèvia deliberació, vist l’informe favorable de la Comissió Informativa, per 
unanimitat, acorden aprovar íntegrament la Proposta abans descrita i l’acord contingut 
a la mateixa. 
 
 
5.- EXAMEN I APROVACIÓ ESBORRANY CONVENI AMB L’ENTI TAT SOCIETAT DE 
CAÇADORS.- 
Es va donar lectura a la Proposta de data 2 d’abril de 2012, que deia: 
 
“Vista la necessitat de fomentar les activitats esportives, impartir ensenyances esportives 
i campanyes de promoció. 
D’acord amb la voluntat d’implicació en el foment de les activitats esmentades per part de 
les diferents Entitats i la voluntat que té l’Ajuntament de facilitar l’ús de les instal·lacions.  
Aquest regidor, d’acord amb les atribucions que li confereixen les disposicions vigents, i 
vist l’informe del Secretari-Interventor, pel present proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció 
del següent acord: 
1.- Aprovar  l’esmentat  conveni de col·laboració en la forma en que apareix redactat. 
2.- Facultar al  Batlle-President d’aquest Ajuntament, Sr. Joan Ramis Perelló, per a la 
signatura del citat conveni de col·laboració. 
3.- Donar trasllat del present acord a la Entitat Societat Caçadors per a la seva 
constància. 
 
No obstant l’Ajuntament Ple acordarà.” 
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Els  reunits, prèvia deliberació, vist l’informe favorable de la Comissió Informativa, per 
unanimitat, acorden aprovar íntegrament la Proposta abans descrita i l’acord contingut 
a la mateixa. 
 
 
6.- EXAMEN I APROVACIÓ ESBORRANY CONVENI AMB L’ENTI TAT CDA-LLUBÍ.- 
Es va donar lectura a la Proposta de data 2 d’abril de 2012, que deia: 
 
“Vista la necessitat de fomentar les activitats esportives, impartir ensenyances esportives 
i campanyes de promoció. 
D’acord amb la voluntat d’implicació en el foment de les activitats esmentades per part de 
les diferents Entitats i la voluntat que té l’Ajuntament de facilitar l’ús de les instal·lacions.  
Aquest regidor, d’acord amb les atribucions que li confereixen les disposicions vigents, i 
vist l’informe del Secretari-Interventor, pel present proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció 
del següent acord: 
1.- Aprovar  l’esmentat  conveni de col·laboració en la forma en que apareix redactat. 
2.- Facultar al  Batlle-President d’aquest Ajuntament, Sr. Joan Ramis Perelló, per a la 
signatura del citat conveni de col·laboració. 
3.- Donar trasllat del present acord a la Entitat CDA Llubí per a la seva constància. 
 
No obstant l’Ajuntament Ple acordarà.” 
 
Els  reunits, prèvia deliberació, vist l’informe favorable de la Comissió Informativa, per 
unanimitat, acorden aprovar íntegrament la Proposta abans descrita i l’acord contingut 
a la mateixa. 
 
 
7.- EXAMEN I APROVACIÓ ESBORRANY CONVENI AMB L’ENTI TAT CLUB 
ESCACS IBULL.- 
Es va donar lectura a la Proposta de data 2 d’abril de 2012, que deia: 
 
“Vista la necessitat de fomentar les activitats esportives, impartir ensenyances esportives 
i campanyes de promoció. 
D’acord amb la voluntat d’implicació en el foment de les activitats esmentades per part de 
les diferents Entitats i la voluntat que té l’Ajuntament de facilitar l’ús de les instal·lacions.  
Aquest regidor, d’acord amb les atribucions que li confereixen les disposicions vigents, i 
vist l’informe del Secretari-Interventor, pel present proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció 
del següent acord: 
1.- Aprovar  l’esmentat  conveni de col·laboració en la forma en que apareix redactat. 
2.- Facultar al  Batlle-President d’aquest Ajuntament, Sr. Joan Ramis Perelló, per a la 
signatura del citat conveni de col·laboració. 
3.- Donar trasllat del present acord a la Entitat Club d’Escacs Ibull per a la seva 
constància. 
 
No obstant l’Ajuntament Ple acordarà.” 
 
Els  reunits, prèvia deliberació, vist l’informe favorable de la Comissió Informativa, per 
unanimitat, acorden aprovar íntegrament la Proposta abans descrita i l’acord contingut 
a la mateixa. 
 
 
8.- EXAMEN I APROVACIÓ ESBORRANY CONVENI AMB L’ENTI TAT GRUP 
ESPELEO.- 
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Es va donar lectura a la Proposta de data 2 d’abril de 2012, que deia: 
 
“Vista la necessitat de fomentar les activitats esportives, impartir ensenyances esportives 
i campanyes de promoció. 
D’acord amb la voluntat d’implicació en el foment de les activitats esmentades per part de 
les diferents Entitats i la voluntat que té l’Ajuntament de facilitar l’ús de les instal·lacions.  
Aquest regidor, d’acord amb les atribucions que li confereixen les disposicions vigents, i 
vist l’informe del Secretari-Interventor, pel present proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció 
del següent acord: 
1.- Aprovar  l’esmentat  conveni de col·laboració en la forma en que apareix redactat. 
2.- Facultar al  Batlle-President d’aquest Ajuntament, Sr. Joan Ramis Perelló, per a la 
signatura del citat conveni de col·laboració. 
3.- Donar trasllat del present acord a la Entitat Grup Espeleo per a la seva constància. 
 
No obstant l’Ajuntament Ple acordarà.” 
 
Els  reunits, prèvia deliberació, vist l’informe favorable de la Comissió Informativa, per 
unanimitat, acorden aprovar íntegrament la Proposta abans descrita i l’acord contingut 
a la mateixa. 
 
 
9.- EXAMEN I APROVACIÓ ESBORRANY CONVENI AMB L’ENTI TAT CLUB 
GIMNÀSTICA ÍTACA.- 
Es va donar lectura a la Proposta de data 2 d’abril de 2012, que deia: 
 
“Vista la necessitat de fomentar les activitats esportives, impartir ensenyances esportives 
i campanyes de promoció. 
D’acord amb la voluntat d’implicació en el foment de les activitats esmentades per part de 
les diferents Entitats i la voluntat que té l’Ajuntament de facilitar l’ús de les instal·lacions.  
Aquest regidor, d’acord amb les atribucions que li confereixen les disposicions vigents, i 
vist l’informe del Secretari-Interventor, pel present proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció 
del següent acord: 
1.- Aprovar  l’esmentat  conveni de col·laboració en la forma en que apareix redactat. 
2.- Facultar al  Batlle-President d’aquest Ajuntament, Sr. Joan Ramis Perelló, per a la 
signatura del citat conveni de col·laboració. 
3.- Donar trasllat del present acord a la Entitat Club Gimnàstic Itaca per a la seva 
constància. 
 
No obstant l’Ajuntament Ple acordarà.” 
 
Els  reunits, prèvia deliberació, vist l’informe favorable de la Comissió Informativa, per 
unanimitat, acorden aprovar íntegrament la Proposta abans descrita i l’acord contingut 
a la mateixa. 
 
 
10.- EXAMEN I APROVACIÓ ESBORRANY CONVENI AMB L’ENT ITAT CLUB PÀDEL 
LLUBÍ.- 
Es va donar lectura a la Proposta de data 2 d’abril de 2012, que deia: 
 
“Vista la necessitat de fomentar les activitats esportives, impartir ensenyances esportives 
i campanyes de promoció. 
D’acord amb la voluntat d’implicació en el foment de les activitats esmentades per part de 
les diferents Entitats i la voluntat que té l’Ajuntament de facilitar l’ús de les instal·lacions.  
Aquest regidor, d’acord amb les atribucions que li confereixen les disposicions vigents, i 
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vist l’informe del Secretari-Interventor, pel present proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció 
del següent acord: 
1.- Aprovar  l’esmentat  conveni de col·laboració en la forma en que apareix redactat. 
2.- Facultar al  Batlle-President d’aquest Ajuntament, Sr. Joan Ramis Perelló, per a la 
signatura del citat conveni de col·laboració. 
3.- Donar trasllat del present acord a la Entitat Club Pàdel de Llubí per a la seva 
constància. 
 
No obstant l’Ajuntament Ple acordarà.” 
 
Els  reunits, prèvia deliberació, vist l’informe favorable de la Comissió Informativa, per 
unanimitat, acorden aprovar íntegrament la Proposta abans descrita i l’acord contingut 
a la mateixa. 
 
 
11.- EXAMEN I APROVACIÓ ESBORRANY CONVENI AMB L’ENT ITAT CLUB 
PETANCA VILA DE LLUBÍ.- 
Es va donar lectura a la Proposta de data 2 d’abril de 2012, que deia: 
 
“Vista la necessitat de fomentar les activitats esportives, impartir ensenyances esportives 
i campanyes de promoció. 
D’acord amb la voluntat d’implicació en el foment de les activitats esmentades per part de 
les diferents Entitats i la voluntat que té l’Ajuntament de facilitar l’ús de les instal·lacions.  
Aquest regidor, d’acord amb les atribucions que li confereixen les disposicions vigents, i 
vist l’informe del Secretari-Interventor, pel present proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció 
del següent acord: 
1.- Aprovar  l’esmentat  conveni de col·laboració en la forma en que apareix redactat. 
2.- Facultar al  Batlle-President d’aquest Ajuntament, Sr. Joan Ramis Perelló, per a la 
signatura del citat conveni de col·laboració. 
3.- Donar trasllat del present acord a la Entitat Club Petanca Vila de Llubí per a la seva 
constància. 
 
No obstant l’Ajuntament Ple acordarà.” 
 
Els  reunits, prèvia deliberació, vist l’informe favorable de la Comissió Informativa, per 
unanimitat, acorden aprovar íntegrament la Proposta abans descrita i l’acord contingut 
a la mateixa. 
 
 
12.- PROPOSTES D’URGÈNCIA.-  No es va presentar cap proposta. 
 
 
13.- PRECS I PREGUNTES.- 
Per part del regidor Sr. Gabriel Vicens Mir, del gr up municipal PSM-EN, es va 
formular el següent prec: 
-A l’acta de la Junta de Govern Local, de data  26 de març de 2012, es va aprovar la 
sol·licitud  al Consell de Mallorca, de cooperació tècnica per a la redacció de projectes 
i direcció d’obra,  i demana que pe a pròximes sol·licituds es consensuen aquest tema,  
ja que a part de no estar consensuat, tampoc han estat informats i que s’han 
assabentat per l’acta  esmentada. 
 
 
Per part del regidor Sr. Miquel Perelló Gelabert, d el grup municipal PSOE, es va 
formular el següent prec: 
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- Sol·licita la relació de factures incloses dins el Reial Decret 4/2012.  
 
 
Per part del regidor Sr. Joan Ramis Ramis, del grup  municipal CxI, es va 
formular el següent prec: 
-Que es millorin els plànols dels carrers del nucli urbà que l’Ajuntament dóna als 
interessats.  
 
 
Per part del regidor Sr. Gabriel Vicens Mir, del gr up municipal PSM-EN, es varen 
formular les següents preguntes: 
-Ara que han conegut els Pressuposts Generals de l’Estat,  ¿afecta això a les obres de 
la via de circumval·lació?    Li contestà el Sr. Batlle, dient que no i que en principi, dites 
obres finalitzaran a principis d’estiu.  També recordà que l’Ajuntament havia sol·licitat 
l’1 per cent per a inversions culturals per Llubí.   Al que el Sr. Vicens replicà  que 
aquest 1 per cent, no és obligatori destinar-los a les obres en sí, sinó que es poden 
destinar també a projectes que no tenguin res a veure amb la via de circumval·lació, 
però que beneficien als pobles, com per exemple:  arreglar el casal d’entitats, asfaltar 
els carrers.... 
  
-A la comissió Informativa de dia 11 d’abril de 2012, es va manifestar per l’equip de 
govern que ja s’ha cobrar la subvenció del Govern Balear per la dedicació exclusiva 
del 1er. tinent batlle,  a part d’aquesta, ¿ S’han cobrat més subvencions pendents?   
Contestà l’infrascrit Secretari dient que a part d’aquesta subvenció, s’havia cobrat dia 
16 de març, el 25% del Fons de Cooperació Local, a través d’una línia confirning amb 
l’entitat bancària Banesto. 
 
Per part de la regidora Sra. Magdalena Perelló Fron tera, del grup municipal PSM-
EN, es va  formular la següent pregunta: 
-Per quins mitjans s’ha fet l’enquesta de prioritats, suggeriments, etc.,  als joves de 
Llubí, ja que hi ha molts de joves que dita enquesta no els ha arribat?   Li contestà el 
regidor Sr. Tomàs Ramis, dient que mitjançant  facebook . 
 
 
Per part del regidor Sr. Miquel Perelló Gelabert, d el grup municipal PSOE, es va 
formular la següent pregunta: 
-En quin estat es troben els arbres de l’aparcament de l’Ermita?    Li contestà el Sr. 
Batlle, dient que aquests arbres han estat plantats a través d’una campanya de “SOS 
arbres”, que en principi estava previst que  aguantarien fins a l’estiu, però després dels 
aparcaments per la festa de l’Ermita, molts d’ells no han sobreviscut. 
 
 
Per part del regidor Sr. Joan Ramis Ramis, del grup  municipal CxI, es va 
formular la següent pregunta: 
-Quin horari tenen els focus de l’àrea d’aportació i punt verd?   Li contestà el Sr. Antonio 
Vallespir dient que l’horari  és de les  20,00 a les 11,00 hores.  
 
 
Sense més assumptes a tractar, per ordre del Sr. President s’aixecà la sessió, a l'hora 
assenyalada a l’inici, del que com a secretari, certifico. 
 

Vist-i-plau 
El batlle,  
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     Joan Ramis Perelló    Raimundo Tomás Montis Sastre 
 
 
 


